
Zápis
Z 9. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota,

 konaného dne 27. června 2012

Přítomno: 6 zastupitelů, 15 občanů.
Omluven: J. Kyselo

1. Schválen program jednání dle pozvánky. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0.

2. Zapisovatelka:  I.  Tomšová,  návrhová  komise:  B.  Tomeš,  S.Tahalová,  ověřovatelé  zápisu:  P. 
Crhová, L. Morávek. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0.

3. Kontrola  Usnesení  z posledního  zasedání  –  2  úkoly  –   stanovení  nájmu  –  zatím  nelze,  není 
dokončena oprava potoka, druhý úkol – uskutečnění schůzky s projektanty čističek odpadních vod 
a septiků byl splněn.

4. S. Tahalová podala informaci o Kontrole hospodaření za rok 2011, která proběhla – pouze 2 méně 
závažné chyby a nedostatky: 

a) nedoplatek odměn starosty a místostarosty – prohlášení o tom, že se oba těchto částek vzdávají 
ve prospěch SDH a TJ Sokol, nadále budou odměny vypláceny dle zákona,

b) nebyly nalezeny pokladní  doklady za prosinec 2011, částky však byly řádně zaúčtovány a 
zaevidovány v pokladní knize, nadále budou všechny doklady lepeny na A4 a zakládány do 
pořadačů tak, aby se tento případ již nemohl opakovat.

5. Bylo projednán a schválen s výhradou Závěrečný účet za rok 2011, který byl vyvěšen. Hasování: 
pro 6, proti 0, zdrželi se 0.

6. S. Tahalová seznámila s Rozpočtovým výhledem na roky 2013 – 2014.

7. Bylo  projednáno  Rozpočtové  opatření  č.  1  (vzhledem  k novému  zákonu  je  třeba  vytvořit 
rozpočtovou  rezervu  na  řešení  krizových  situací).  Finančním  výborem  byla  navržena  částka 
50 000,- Kč. 

8. B. Tomeš předložil Zprávu o výsledku inventarizace –  proběhla v termínu, bez zjištěných rozdílů.

9. Různé:

-  informace  o  žádosti  manželů  Karáskových  o  umístění  RD  mimo  zastavěné  území  obce  – 
kombinovaná stavba 2/3 zemědělská část, 1/3 na bydlení, přečteno a odsouhlaseno vyjádření obce – 
nemá zásadní připomínky, upozorňuje však na špatnou dostupnost k uvedené lokalitě, veškeré úpravy 
komunikace pouze na náklady žadatele. Paní Karásková navrhla sepsání společné dohody s obcí o 
tom, že ani v budoucnu nebudou požadovat opravu cesty k pozemku, ani zimní údržbu.

- informace o žádosti p. Kanavalové o umístění RD mimo zastavené území obce – naproti „Matičce“, 
vpravo podél komunikace směrem ke stavidlu potoka – přečteno a odsouhlaseno vyjádření obce - 
nemá zásadní připomínky, za podmínky, že stavba bude ve vzdálenosti 2 m od obecního pozemku 
(přístup ke stavidlu potoka a v budoucnu možné čističce).

-  projednána  žádost  o  umístění  kontejneru na  výkup jablek  za  fixní  poplatek  – žádost  podala  p. 
Pražáková  –  odsouhlaseno  vyjádření  obce  –  souhlas  s umístěním  kontejneru  za  předpokladu,  že 
požádá firma Zdeněk Vrabec, která zajišťuje výkup jablek a to v termínu dle vyhlášky o místních 
poplatcích  a  za  podmínky  zaplacení  částky  dle  zmíněné  vyhlášky  nejpozději  v den  umístění 



kontejneru  dle  zmiňované  vyhlášky  za  nejnižší  částku  2,-  Kč za  m2 a  den  (vzhledem k letitému 
nedoplatku zmiňované firmy).

- informace o odpojení radarů - vzhledem k tomu, že jsou napájeny z veřejného osvětlení, nestačí se 
v letním období, kdy se svítí pouze málo hodin, nabíjet. Řešením problému by bylo napojení  na ČEZ, 
popř.  přidáním  a  napojením  na  fotovoltaické  články.  Obě  varianty  budou  prověřeny  a  zjištěny 
finanční  náklady  na  jejich  zhotovení.  Následně  bude  obecním  zastupitelstvem  vybrána  vhodná 
varianta.

-  informace  o  anketě  k Vyhlášce  o  klidu  v obci  v neděli,  o  svátcích.  Z celkem  rozdaných  81 
hlasovacích  lístků,  což  prezentuje  220  obyvatel  se  vrátilo  pouze  35  hlas.lístků,  tj.vyjádření  106 
obyvatel, což činí 48 % z 220 obyvatel obce. Ohledně vyhlášky se rozvířila debata mezi přítomnými 
občany.  Někteří  mají  o  vydání  vyhlášky  velký  zájem,  bohužel  hodně  obyvatel  se  k vyhlášce 
nevyjádřilo.  Také  výsledky  došlých  anketních  lístků  nejsou  jasně  vypovídající,  která  varianta 
vyhlášky by byla  nejlepší.  M.  Crha  navrhl  prodloužit  termín  k vrácení  hlasovacích  lístků,  znovu 
vyzvat občany, aby se k vyhlášce vyjádřili. 
Závěr – návrh vyhlášky zatím nebyl odsouhlasen, bude dále projednáván.

- informace starostky:
- o doplnění zábradlí u splavů,
- informace o tom, že začala rekonstrukce mostku pod hřištěm u KD,
- byla podána žádost na parkoviště u hřbitova (MAS Brána do Českého ráje),
-  byla  podána  žádost  na  opravu  cest  z financí  Libereckého  kraje,  neúspěšně,  bude  financováno 
nákladem obce tak, jak bylo odsouhlaseno v rozpočtu,
- Územní plán – architekt  převzal  připomínky – podáno vysvětlení  na dotazy M. Crhovi ohledně 
územního plánu,
- informace o závěrečném účtu Mikroregionu Tábor – zastupitelstvo bere na vědomí. 

Diskuse :
- dotaz p. Časák – jak bude prováděna oprava cest – odpověď B. Tomeš – oprava výtluk, 6-8 cm 
obálečky, oprava krajnice, potah v celé šíři.

- dotaz p. Časák - na zasílání informací formou SMS zpráv – odpověď B. Tomeš – byla provedena 
registrace, ale zatím není funkční, prověříme a budeme informovat.

- dotaz J. Švůger – zda byla obec informována o tom, že nepůjde 3 dny proud- odpověď D. Hercíková 
– po posledním vypnutí el.proudu zjišťovala starostka od ČEZ jak informují a žádala, aby byla vždy 
také  informována  obec.  Ale  bohužel  ani  v tomto  případě  obec  informována  nebyla,  pouze  byly 
vyvěšeny info cedulky na některých sloupech.

- dotaz J. Švůger – jak bude řešeno neustále volné pobíhání psů po obci? D. Hercíková vysvětlila, že 
se tato situace ani přes několikeré upozornění a dopisy majitelům volně pobíhajících psů nic nemění.
Stěžuje si již velké množství občanů. 

POKUD BUDE VOLNÉ  POBÍHÁNÍ PSU I  NADÁLE POKRAČOVAT,  BUDE PŘEDÁNO 
K PROJEDNÁNÍ PŘESTUPKOVÉ KOMISI DO LOMNICE NAD POPELKOU!!!!!!!!!!!!

Zapsala: Ověřovatelé zápisu: 


